
 Oslo kommune 
 Bydel Vestre Aker 
  

 

 
 

Protokoll 8/09 
 
 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Kantinen. Sørkedalsveien 148 3. etg.  

Møtetid: torsdag 12. november 2009 kl. 17.15     
Sekretariat: 23476014  
 
 
Møteleder: Elin Horn Galtung (H)  
   
Tilstede: Anita Asdahl Hoff (H)  

Arild Gjervan (H) 
Sven Marius Gjeruldsen (H) 
Trond Lind Petersen (H) 
Lars Madsen (H) 
Jane Steenbuch (H) 
Harald Johan Cappelen (H), 
Carl Lindblad (A) 
Anne M. Fjermeros (A) 
Christian Holmesland (F) 
Terje Bjøro (V) 
Astrid Charlotte Seeberg (V) 
Ellen Lerberg (SV) 

 

   
Forfall: Karin C. Matheson Seem (F), syk  
   
Som vara møtte: Arne Eugen Boysen (F)  
   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Vidar Haukeland  
   
Møtesekretær: Anne Marie Nordby  
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag:   
Sak 207/09 Oppnevning av eierrepresentant til Mærrabekken og Pyramiden barnehage 
utsettes. 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til ny sak: 
Sak 212 /09  Oppnevning av nytt 1. varamedlem fra Venstre til Arbeidsutvalget 



Sakskartet ble godkjent med disse tilleggssaker. 
 
Terje Bjøro (V) orienterte om brev til Majorstuen politikammer vedrørende ”Travellers” på 
Bogstad og Røa 
 
Åpen halvtime 
Andres Rafael Diaz, Senterleder for Cafe Condio, takket bydelsutvalget for støtte og 
orienterte om hvilke aktiviteter denne har. 
Are Meinich og Eling Storm orienterte om planene for VindernBorgen i Slemdalsveien 70. 
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Sak 177 /09  Protokoll fra møte 8. oktober 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 8. oktober 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 8. oktober 2009 
 

 Sak 178 /09  Bydelsdirektørens driftsorientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
BU tar Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering og ønsker å rose bydelsdirektørens 
initiativ til denne driftsorienteringen som gjør det lettere for BU å få et samlet bilde av 
bydelens drift på godt og vondt. 
 
Vi er stolte over bydelens håndtering av pandemivaksineringen som har gått forbilledlig for 
seg takket være god planlegging og en stor innsats utover vanlig arbeidstid fra 
administrasjonen og helsepersonell. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering og ønsker å rose 
bydelsdirektørens initiativ til denne driftsorienteringen som gjør det lettere for Bydelsutvalget 
å få et samlet bilde av bydelens drift på godt og vondt. 
 
Vi er stolte over bydelens håndtering av pandemivaksineringen som har gått forbilledlig for 
seg takket være god planlegging og en stor innsats utover vanlig arbeidstid fra 
administrasjonen og helsepersonell. 
 

 Sak 179 /09  Regnskapsrapportering pr.30.9.2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 



 Sak 180 /09  Orientering vedrørende fartshumper i Bydel Vestre 
Aker 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Redegjørelsen fra bydelsadministrasjonen tas til etterretning.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Redegjørelsen fra bydelsadministrasjonen tas til etterretning.  
 

Sak 181 /09  Rutiner ved henvendelser om humper og andre 
trafikksikringstiltak 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Fra 2010 vil Vestre Aker bydel selv ha hele ansvaret for plassering og etablering av humper 
og andre trafikksikringstiltak i lokale veier uten kollektivtrafikk. Fordelen med lokal 
avgjørelse er at bydelen oftest kjenner lokalmiljøene bedre enn de sentrale etatene, en 
kunnskap som er viktig for å få best mulig løsninger. 
 
Bydelen får som kjent veldig mange henvendelser om diverse trafikksikringstiltak fra 
enkeltpersoner, flere sammen eller fra Velene. Av hensyn til alle berørte parter som nabolag, 
Vel, administrasjonen, BMS og BU bør det derfor innføres rutiner for sakbehandling slik at 
alle er sikre på hvor forslagstillere ønsker tiltakene plassert.  
 
Det er i denne forbindelsen enkelt å referere til anleggelse av 3 humper i Måltrostveien nå i 
høst. Fra Samferdselsetaten ble det på faglig grunnlag overfor administrasjonen argumentert 
for en helt annen plassering enn forslagstiller ønsket, og som vedtaket i BU var basert på. 
Arbeidet ble så igangsatt etter Samferdselsetatens plan. Dette medførte at en av humpene 
måtte flyttes, og en ble stoppet i påvente av avklaring om hvor den best egner seg uten å bli til 
sjenanse for naboers adkomst, eller fremkommeligheten om vinteren.  
 
Også avrenning har betydning for hvor en hump bør plasseres, eventuelt at det sørges for 
utbedring slik at det ikke danner seg dammer ved humpene.  
 
Ikke alltid har naboer sammenfallende mening med forslagstillerne, noe som har medført nye 
henvendelser til bydelen i protest mot, og/eller forslag om en annen plassering, eller 
usikkerhet om hvor tiltaket ønskes plassert. 
 
De nærmeste berørte naboer 50 meter i hver retning, må derfor tilskrives og gis anledning til å 
uttale seg før saken fremlegges til politisk behandling.  
 
Det foreslås derfor at det ved alle slike henvendelser vil bydelsingeniøren snarest ta kontakt 
med forslagstiller, sammen plasserer de markører der tiltak er ønsket, som så fotograferes. 
Bildene følger sakene til Vel, naboer, BMS og endelig vedtak i BU.  
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
For øvrig vises det til BU-sak 121/09 Protokoll fra BMS av 02.06.09 der det står følgende 
”Saker om etablering av humper og lignende behandles i Bydelsutvalget to ganger pr. år, i 
møtene i mai og november etter forutgående behandling i BMS-komiteen”. 
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Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Fra 2010 har Vestre Aker bydel ansvaret for plassering og etablering av humper og andre 
trafikksikringstiltak i lokale veier uten kollektivtrafikk. Dette for å utnytte lokalkunnskapen 
for å få best mulige løsninger. 
 
Bydelsutvalget har vedtatt at henvendelser vedrørende fartshumper og og andre tiltak skal 
behandles i BMS-komiteen/Bydelsutvalget 2 ganger pr. år i mai og november.  For å få en 
mest mulig likeverdig og effektiv behandling av sakene er følgende regler satt opp for 
henvendelser: 
 

1.  Forslag sendes administrasjonen med begrunnelse og inntegning på lokalt kart  
2. Bydelen sender forslaget til lokal velforening og berørte naboer 50 meter opp og ned 

for ønsket plassering av hump.  Uttalelser fra disse innhentes og vedlegges saken. 
3. Administrasjonen avklarer om forslagene ligger innenfor bydelens myndighetsområde 

før fremlegging i BMS. 
4. BMS behandler saken og skal ved avslag begrunne dette til forslagsstiller 
5. Bydelsutvalget tar endelig avgjørelse basert på BMS behandling. 

 
Generelt vil saker som ikke anbefales av velforening bli avvist.  Det samme vil saker som 
fremmes av enkeltpersoner uten støtte fra naboer. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) mot 2 stemmer (2F). 
BMS-komiteens forslag med Høyre tilleggsforslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V+1SV) 
mot 2 stemmer (2F). 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Fra 2010 vil Vestre Aker bydel selv ha hele ansvaret for plassering og etablering av humper 
og andre trafikksikringstiltak i lokale veier uten kollektivtrafikk. Fordelen med lokal 
avgjørelse er at bydelen oftest kjenner lokalmiljøene bedre enn de sentrale etatene, en 
kunnskap som er viktig for å få best mulig løsninger. 
 
Bydelen får som kjent veldig mange henvendelser om diverse trafikksikringstiltak fra 
enkeltpersoner, flere sammen eller fra Velene. Av hensyn til alle berørte parter som nabolag, 
Vel, administrasjonen, BMS og BU bør det derfor innføres rutiner for sakbehandling slik at 
alle er sikre på hvor forslagstillere ønsker tiltakene plassert.  
 
Det er i denne forbindelsen enkelt å referere til anleggelse av 3 humper i Måltrostveien nå i 
høst. Fra Samferdselsetaten ble det på faglig grunnlag overfor administrasjonen argumentert 
for en helt annen plassering enn forslagstiller ønsket, og som vedtaket i BU var basert på. 
Arbeidet ble så igangsatt etter Samferdselsetatens plan. Dette medførte at en av humpene 
måtte flyttes, og en ble stoppet i påvente av avklaring om hvor den best egner seg uten å bli til 
sjenanse for naboers adkomst, eller fremkommeligheten om vinteren.  
 
Også avrenning har betydning for hvor en hump bør plasseres, eventuelt at det sørges for 
utbedring slik at det ikke danner seg dammer ved humpene.  
 
Ikke alltid har naboer sammenfallende mening med forslagstillerne, noe som har medført nye 
henvendelser til bydelen i protest mot, og/eller forslag om en annen plassering, eller 
usikkerhet om hvor tiltaket ønskes plassert. 
 



De nærmeste berørte naboer 50 meter i hver retning, må derfor tilskrives og gis anledning til 
å uttale seg før saken fremlegges til politisk behandling.  
 
Det foreslås derfor at det ved alle slike henvendelser vil bydelsingeniøren snarest ta kontakt 
med forslagstiller, sammen plasserer de markører der tiltak er ønsket, som så fotograferes. 
Bildene følger sakene til Vel, naboer, BMS og endelig vedtak i BU.  
 
For øvrig vises det til BU-sak 121/09 Protokoll fra BMS av 02.06.09 der det står følgende 
”Saker om etablering av humper og lignende behandles i Bydelsutvalget to ganger pr. år, i 
møtene i mai og november etter forutgående behandling i BMS-komiteen”. 
 

 Sak 182 /09  Oversendelse ønske om fartshump i Nils Collet Vogts 
vei 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Nils Collett Vogts vei. Samferdselsetaten skal være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 
1. Det anlegges én fartshump helt nederst i Nils Collett Vogts vei, nedenfor innkjørselen til 

Ankerveien 101/101 B. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Nils Collett Vogts vei. Samferdselsetaten skal være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 
1. Det anlegges én fartshump helt nederst i Nils Collett Vogts vei, nedenfor innkjørselen til 

Ankerveien 101/101 B. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.  
 

 Sak 183 /09  Fartshumper i Kristianiasvingen 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg viser til brev datert 23. juni 2009 med anmodning om nærmere 
beskrivelse av hvor fartshump ønskes i Kristianiasvingen. Da slik beskrivelse ikke foreligger 
fra Svenstuen Vel og Fellesråd, finner bydelsutvalget ikke grunnlag for å behandle søknaden. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til brev datert 23. juni 2009 med anmodning om nærmere 
beskrivelse av hvor fartshump ønskes i Kristianiasvingen. Da slik beskrivelse ikke foreligger 
fra Svenstuen Vel og Fellesråd, finner bydelsutvalget ikke grunnlag for å behandle søknaden. 
 

 Sak 184 /09  Fartshumper i Risbakken 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Risbakken. Samferdselsetaten skal være faglig saksforbereder for 
Vestre Aker bydelsutvalg.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 

1. Det anlegges én fartshump i Risbakken mellom eksisterende hump og Holmenveien. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Politiet vurdere å innføre parkering forbudt på begge sider av de 
nederste 100m av Risbakken mot Holmenveien da dagens situasjon gjør det tidvis umulig for 
2 biler å passere hverandre. Spesielt er dette ille om vinteren med mye sne.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Risbakken. Samferdselsetaten skal være faglig saksforbereder for 
Vestre Aker bydelsutvalg.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 
1. Det anlegges én fartshump i Risbakken mellom eksisterende hump og Holmenveien. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Politiet vurdere å innføre parkering forbudt på begge sider av 
de nederste 100m av Risbakken mot Holmenveien da dagens situasjon gjør det tidvis umulig 
for 2 biler å passere hverandre. Spesielt er dette ille om vinteren med mye sne.  
 

 Sak 185 /09  Sikring av skolevei - Fartshumper i Dagaliveien 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker anmoder Samferdselsetaten om å etablere fortau langs Dagaliveien og på 
broen. Dette på grunn av trafikkforholdene og at Dagaliveien er skolevei for mange barn. 
 



I tillegg bes Samferdselsetaten vurdere muligheten for plassering av en fartshump i øvre del 
av svingen i strekningen Dagaliveien 19 til 24.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
 
Bydel Vestre Aker anmoder Samferdselsetaten om å etablere fortau langs Dagaliveien og på 
broen. Dette på grunn av trafikkforholdene og at Dagaliveien er skolevei for mange barn. 
 
I tillegg bes Samferdselsetaten vurdere muligheten for plassering av en fartshump i øvre del 
av svingen i strekningen Dagaliveien 19 til 24.  
 

 Sak 186 /09  Sikring av skolevei - Fartshumper i Dagaliveien 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker anmoder Samferdselsetaten om å etablere fortau langs Dagaliveien og på 
broen. Dette på grunn av trafikkforholdene og at Dagaliveien er skolevei for mange barn. 
 
I tillegg bes Samferdselsetaten vurdere muligheten for plassering av en fartshump i 
Dagaliveien ved Skådalsbekken mellom nummer 12 og 14. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker anmoder Samferdselsetaten om å etablere fortau langs Dagaliveien og på 
broen. Dette på grunn av trafikkforholdene og at Dagaliveien er skolevei for mange barn. 
 
I tillegg bes Samferdselsetaten vurdere muligheten for plassering av en fartshump i 
Dagaliveien ved Skådalsbekken mellom nummer 12 og 14. 
 

 Sak 187 /09  Ønske om stenging av Østre Holmensvingen 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Saken er forelagt Ris vel for uttalelse som ikke støtter forslaget om stenging av Østre 
Holmensvingen. Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til dette.  
 
For øvrig er Vestre Aker bydelsutvalg ikke kompetant myndighet til å vedta stenging av veier 
i bydelen. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken er forelagt Ris vel for uttalelse som ikke støtter forslaget om stenging av Østre 
Holmensvingen. Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til dette.  
 
For øvrig er Vestre Aker bydelsutvalg ikke kompetant myndighet til å vedta stenging av veier i 
bydelen. 
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 Sak 188 /09  Fartshumper i Husebygrenda borettslag 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg oversender søknaden til Samferdselsetaten for en faglig vurdering 
av saken om tre fartshumper i Husebygrenda brl.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet følgende vedtak 
Saken tas direkte i BU 
 
Arild Gjervan (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Saken utsettes. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken utsettes. 
 

 Sak 189 /09  Fartshumper i Eddaveien og Hemingveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Hemingveien og Eddaveien. Samferdselsetaten skal være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 

1. Det anlegges én fartshump utenfor innkjøringen til Hemingveien 8 og Hemingveien 6. 
2. Det anlegges én fartshump i Eddaveien rett før avkjøring opp til høyre til 

Hemingveien. 
3. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.   
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg støtter ikke søknaden om anleggelse av fartshump ved Hemingveien 
nr. 6 og 8 og i Eddaveien. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter ikke søknaden om anleggelse av fartshump ved Hemingveien 
nr. 6 og 8 og i Eddaveien. 
 

 Sak 190 /09  Trafikkhumper i nedre del av Dalsveien samt Bernhard 
Herresvei mellom Dalsveien og Holmenveien 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Dalsveien er samlevei med bussrute og bydelsutvalget er ikke kompetent myndighet når det 
gjelder fartshumper der. Søknad om fartshumper må derfor rettes til Samferdselsetaten.  



For øvrig er det nylig anlagt én fartshump på nevnte strekning i Bernhard Herres vei, og 
bydelsutvalget finner det fornuftig å se an virkningen av denne først.   
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag: 
Strekningen er meget belastet og forslaget om fartshumper støttes fullt ut.  Bydelsutvalget ser 
positivt på alle tiltak som bidrar til begrensning av uønsket gjennomkjøring, spesielt på de 
små villaveiene. 
 
Venstres forslag falt med 13 (8H+2F +2A+1SV) mot 2 stemmer (2V). 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2F +2A+1SV) mot 2 stemmer (2V). 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Dalsveien er samlevei med bussrute og bydelsutvalget er ikke kompetent myndighet når det 
gjelder fartshumper der. Søknad om fartshumper må derfor rettes til Samferdselsetaten.  
 
For øvrig er det nylig anlagt én fartshump på nevnte strekning i Bernhard Herres vei, og 
bydelsutvalget finner det fornuftig å se an virkningen av denne først.   
 

Sak 191 /09  Søknad om fartshumper i Holmengrenda, Vestre Aker 
Bydel 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Samferdselsetaten er Oslo kommunes fagmyndighet på området, og Vestre Aker bydelsutvalg 
slutter seg til etatens tidligere vurdering i forbindelse med fartshumper i Holmengrenda. 
Holmengrenda er en kort blindvei og trafikkgrunnlaget er ikke tiltrekkelig til å forsvare tre 
fartshumper på strekningen. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshumper i Holmegrenda.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak:  
 

1. Det anlegges tre permanente fartshumper i Holmegrenda i samråd med beboerne. 
2. To humper betales av bydelen og en av beboerne. 

 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshumper i Holmegrenda.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak:  
 
1. Det anlegges tre permanente fartshumper i Holmegrenda i samråd med beboerne. 
2. To humper betales av bydelen og en av beboerne. 
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 Sak 192 /09  Søknad om fartshump i Jegerveien 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Jegerveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg. 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak:  
 
1. Det anlegges en fartshump ved Jegerveien 12 A. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Jegerveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg. 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak:  
 
1. Det anlegges en fartshump ved Jegerveien 12 A. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket. 
 

 Sak 193 /09  Ønske om fartshumper utenfor Gulleråsveien 15 c 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Gulleråsveien ved nr. 15 C, er såkalt samlevei uten bussrute, og Samferdselsetaten er derfor 
rette myndighet når det gjelder fartshumper.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg er ikke kompetent til å vedta fartshump i Gulleråsveien 15 C, og 
henviser derfor Ris Vel til å søke Samferdselsetaten om fartshump på nevnte sted.   
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg oversender saken til Samferdselsetaten for avgjørelse.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg oversender saken til Samferdselsetaten for avgjørelse.  



 

 Sak 194 /09  Fartshump i Østre Holmensvingen 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Østre Holmensvingen. Samferdselsetaten skal være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 
1. Det anlegges én fartshump i Østre Holmensvingen midt mellom to eksisterende 

fartshumper. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Østre Holmensvingen. Samferdselsetaten skal være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 
1. Det anlegges én fartshump i Østre Holmensvingen midt mellom to eksisterende 

fartshumper. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.   
 

 Sak 195 /09  Fartshump i Lybekkveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er begrenset til lokale kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Lybekkveien. Samferdselsetaten skal være faglig saksforbereder for 
Vestre Aker bydelsutvalg.  
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
 
1. Det anlegges én fartshump i delen mellom Lybekkveien 2 a og Holmenkollveien. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, men bydelsutvalget tar 

forbehold om budsjettmessig dekning av tiltaket.   
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Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg støtter ikke anleggelse av fartshump mellom Lybekkveien 2a og 
Holmenkollveien på nåværende tidspunkt. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter ikke anleggelse av fartshump mellom Lybekkveien 2a og 
Holmenkollveien på nåværende tidspunkt. 
 

Sak 196 /09  Oversendelse av byggesak til uttalelse - Zinoberveien 8 
- Gnr 27 Bnr139 - Oppføring av tilbygg på boligens østre 
del 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker støtter søknaden, men viser til Markalovens bestemmelser som nå er trådt i 
kraft. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter søknaden, men viser til Markalovens bestemmelser som nå er trådt i 
kraft. 
 

 Sak 197 /09  Oversendelse av byggesak til uttalelse - Zinoberveien 
8 - Gnr 27 Bnr139 - Riving samt oppføring av tilsvarende 
av uthus og garasje 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker støtter søknaden, men viser til Markalovens bestemmelser som nå er trådt i 
kraft. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter søknaden, men viser til Markalovens bestemmelser som nå er trådt i 
kraft. 
 

Sak 198 /09  Ber om uttalelse fra Bydelen om byggesaken 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker støtter byggesaken i Sørkedalen 989, men viser til Markalovens 
bestemmelser som nå er trådt i kraft. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 



Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter byggesaken i Sørkedalen 989, men viser til Markalovens 
bestemmelser som nå er trådt i kraft. 
 

 Sak 199 /09  Oversendelse av byggesak til uttalelse - Diakonveien 
12 - Gnr 39  Bnr 3 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til søknaden om rammetillatelse for 
Diakonhjemmet, og tar den derfor orientering.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker støtter søknaden om rammetillatelse for Diakonhjemmet. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter søknaden om rammetillatelse for Diakonhjemmet. 
 

Sak 200 /09  Planskisse for Kongeveien 30  Gnr 33 Bnr 1664 - 
Holmenkollen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til planskissen for Kongeveien 30, og tar den 
derfor til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet følgende vedtak 
Saken tas direkte til BU. 
 
Det ble fremmet følgende fellesforslag (H+F+A+V+SV): 
Bydelsutvalget i Vestre Aker ønsker ikke at området skal bebygges med barnehage da en slik 
plassering strider mot vårt klare mål at bydelens faste kommunale barnehager i størst mulig 
grad skal ligge nært der folk bor, helst være på maksimum 5 avdelinger, og i størst mulig grad 
være mulig å benytte uavhengig av tilgang på transportmiddel. Unntak for denne intensjonen 
er bare aktuell dersom barnehagens beliggenhet er tett ved stoppested for kollektiv transport, 
tilbyr spesielle aktiviteter eller har formål som ikke kan la seg styre av slike hensyn.  
 
Barnehagen som er påtenkt i Kongeveien oppfyller få, om noen, av disse kriteriene.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener de to brakkene på området i stedet bør tilbys idrettslaget 
TRY som klubbhus, da klubben har et stadig økende antall medlemmer på grunn av all 
utbyggingen på nord- og vestsiden av åsen. Alternativt kan området på 2387 m2, som gir 
mange ulike muligheter, tilbys Skiforeningen, idrettslag eller idrettsrelaterte institusjoner som 
vil ha glede og nytte av nærheten til det nye flotte Holmenkollanlegget.   
 
Bydelsutvalget finner for øvrig sammenligningen i Plandokumentet med de trafikale 
forholdene for Midtstuen- og Grindbakken barnehager irrelevant da de 2 oppfyller langt flere 
av bydelens mål for kommunalt eide barnehagers beliggenhet.  
I tidligere Planinitiativ ble det trukket frem avstanden og høydeforskjellen fra Holmenkollen 
stasjon som et negativt moment med hensyn til de trafikale forhold da den er lang og så bratt 
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at de fleste ansatte ville benytte bil, og dermed måtte antall parkeringsplasser for ansatte være 
det dobbelte av normalt i Vestre Aker bydel. I dette Planforslaget er det lagt opp til minste 
standard da man benytter behovet i de 2 ovennevnte barnehagene som mal, og dermed er det 
foreslått parkering bare for 19 biler inklusive foreldreparkering. Dette anser bydelsutvalget 
ville vært alt for lite, og et minstekrav måtte derfor vært på 13 bilparkeringsplasser for ansatte 
til en eventuell 4-5 avdelings barnehage, og noen plasser for sykler. I tillegg måtte det 
anlegges atskillig flere foreldreparkeringsplasser, for man må regne med at ca 99 % av 
foreldrene ville benyttet egen bil til levering og henting da tilgjengeligheten fra/til 
Holmenkollen stasjon i enda større grad ville blitt vanskelig for barn under 6 år enn for de 
ansatte.  Og det er antagelig meget få små barn, om noen, som bor i gangavstand fra en 
barnehage her. Eier av barnehagen i Dr. Holmsvei 127 har tidligere opplyst at så og si alle 
barna som går i denne, bor utenfor gangavstand til barnehagen til tross for at denne 
barnehagen ligger i et relativt tett bebygd villa og terrassehusområde på motsatt side av 
Holmenkollveien litt høyere oppe. 
 
Det vises til at utearealet ved en 5 avdelings barnehage vil ha et underskudd fra normal norm 
på ca 330 m2, mens en 6 avdelings vil ha et underskudd på 760 m2. Bydelsutvalget er enig i 
at ved en beliggenhet så nær Marka er det uproblematisk å ha en viss underdekning, men hele 
760 m2 anser vi som alt for mye for en vanlig barnehage. Med den nødvendige økningen av 
arealer til parkering, som vi anser måtte vært på minimum 30 plasser, ville det kun vært 
aktuelt med en barnehage på 4 – 5 avdelinger.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fastholder imidlertid at en barnehage her vil være lite 
publikumsvennlig, og motsetter seg derfor sterkt at den etableres.  
Vestre Aker bydelsutvalg vil også påpeke at bydelen ikke var forespurt før Holmenkollen leir 
ble kjøpt av kommunen, og anser derfor at fremtidig bruk av området ikke påligger bydelen, 
men vil gjerne samarbeide i et forsøk for å finne egnete bruksmuligheter, hvilket vi anser at en 
barnehage ikke er.      
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker ønsker ikke at området skal bebygges med barnehage da en slik 
plassering strider mot vårt klare mål at bydelens faste kommunale barnehager i størst mulig 
grad skal ligge nært der folk bor, helst være på maksimum 5 avdelinger, og i størst mulig 
grad være mulig å benytte uavhengig av tilgang på transportmiddel. Unntak for denne 
intensjonen er bare aktuell dersom barnehagens beliggenhet er tett ved stoppested for 
kollektiv transport, tilbyr spesielle aktiviteter eller har formål som ikke kan la seg styre av 
slike hensyn.  
 
Barnehagen som er påtenkt i Kongeveien oppfyller få, om noen, av disse kriteriene.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener de to brakkene på området i stedet bør tilbys idrettslaget TRY 
som klubbhus, da klubben har et stadig økende antall medlemmer på grunn av all 
utbyggingen på nord- og vestsiden av åsen. Alternativt kan området på 2387 m2, som gir 
mange ulike muligheter, tilbys Skiforeningen, idrettslag eller idrettsrelaterte institusjoner som 
vil ha glede og nytte av nærheten til det nye flotte Holmenkollanlegget.   
 
Bydelsutvalget finner for øvrig sammenligningen i Plandokumentet med de trafikale 
forholdene for Midtstuen- og Grindbakken barnehager irrelevant da de 2 oppfyller langt flere 
av bydelens mål for kommunalt eide barnehagers beliggenhet.  



I tidligere Planinitiativ ble det trukket frem avstanden og høydeforskjellen fra Holmenkollen 
stasjon som et negativt moment med hensyn til de trafikale forhold da den er lang og så bratt 
at de fleste ansatte ville benytte bil, og dermed måtte antall parkeringsplasser for ansatte 
være det dobbelte av normalt i Vestre Aker bydel. I dette Planforslaget er det lagt opp til 
minste standard da man benytter behovet i de 2 ovennevnte barnehagene som mal, og dermed 
er det foreslått parkering bare for 19 biler inklusive foreldreparkering. Dette anser 
bydelsutvalget ville vært alt for lite, og et minstekrav måtte derfor vært på 13 
bilparkeringsplasser for ansatte til en eventuell 4-5 avdelings barnehage, og noen plasser for 
sykler. I tillegg måtte det anlegges atskillig flere foreldreparkeringsplasser, for man må regne 
med at ca 99 % av foreldrene ville benyttet egen bil til levering og henting da 
tilgjengeligheten fra/til Holmenkollen stasjon i enda større grad ville blitt vanskelig for barn 
under 6 år enn for de ansatte.  Og det er antagelig meget få små barn, om noen, som bor i 
gangavstand fra en barnehage her. Eier av barnehagen i Dr. Holmsvei 127 har tidligere 
opplyst at så og si alle barna som går i denne, bor utenfor gangavstand til barnehagen til 
tross for at denne barnehagen ligger i et relativt tett bebygd villa og terrassehusområde på 
motsatt side av Holmenkollveien litt høyere oppe. 
 
Det vises til at utearealet ved en 5 avdelings barnehage vil ha et underskudd fra normal norm 
på ca 330 m2, mens en 6 avdelings vil ha et underskudd på 760 m2. Bydelsutvalget er enig i 
at ved en beliggenhet så nær Marka er det uproblematisk å ha en viss underdekning, men hele 
760 m2 anser vi som alt for mye for en vanlig barnehage. Med den nødvendige økningen av 
arealer til parkering, som vi anser måtte vært på minimum 30 plasser, ville det kun vært 
aktuelt med en barnehage på 4 – 5 avdelinger.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fastholder imidlertid at en barnehage her vil være lite 
publikumsvennlig, og motsetter seg derfor sterkt at den etableres.  
Vestre Aker bydelsutvalg vil også påpeke at bydelen ikke var forespurt før Holmenkollen leir 
ble kjøpt av kommunen, og anser derfor at fremtidig bruk av området ikke påligger bydelen, 
men vil gjerne samarbeide i et forsøk for å finne egnete bruksmuligheter, hvilket vi anser at 
en barnehage ikke er.      
 

 Sak 201 /09  Zinoberveien 6,  27/36 Oversendelse av byggesak i 
Marka 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til søknaden, men viser til Markalovens 
bestemmelser som nå er trådt i kraft. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker støtter søknaden, men viser til Markalovens bestemmelser som nå er trådt i 
kraft. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter søknaden, men viser til Markalovens bestemmelser som nå er trådt i 
kraft. 
 

 Sak 202 /09  Fritt brukervalg 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering og ber om å holdes orientert om prosjektet 
”hjemme best” som utreder alternative modeller. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering og ber om å holdes orientert om prosjektet 
”hjemme best” som utreder alternative modeller. 
 

 Sak 203 /09  Rapport fra Tilsynsutvalget for dagsenter for fysisk og 
psykisk funksjonshemmede  2.september 2009 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport fra Tilsynsutvalget for dagsenter for fysisk og psykisk 
funksjonshemmede 2. september 2009 til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport fra Tilsynsutvalget for dagsenter for fysisk og psykisk 
funksjonshemmede 2. september 2009 til orientering. 
 

 Sak 204 /09  Foreløpig orientering om uanmeldt tilsyn ved Vinderen 
bo- og servicesenter 14102009 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
14.10.2009 til foreløpig orientering 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
14.10.2009 til foreløpig orientering, men er bekymret for rapporten og verdsetter at 
bydelsadministrasjonen har skrevet bekymringsmelding til Sykehjemsetaten 
 
Det ble fremmet følgende fellesforslag: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
14.10.2009 til foreløpig orientering, men er bekymret for rapporten og verdsetter at 
bydelsadministrasjonen har skrevet bekymringsmelding til Sykehjemsetaten 
 
Bydelsutvalget ber om en redegjørelse for hvorfor det har vært 3 ledige sykehjemsplasser 
siden juni i 5. etg.  
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 



Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
14.10.2009 til foreløpig orientering, men er bekymret for rapporten og verdsetter at 
bydelsadministrasjonen har skrevet bekymringsmelding til Sykehjemsetaten 
 
Bydelsutvalget ber om en redegjørelse for hvorfor det har vært 3 ledige sykehjemsplasser 
siden juni i 5. etg.  
 

 Sak 205 /09  Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 
12.10.2009 

 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 4 og 6 
12.10.2009 til foreløpig orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 4 og 6 
12.10.2009 til foreløpig orientering 
 

 Sak 206 /09  Tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 29.04.2009 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for anmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
gjennomført 29.04.2009 med sykehjemsetatens kommentarer til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for anmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
gjennomført 29.04.2009 med sykehjemsetatens kommentarer til orientering 
 

 Sak 207 /09  Oppnevning av eierrepresentant til Mærrabekken og 
Pyramiden barnehage 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalget oppnevner fast eierrepresentant med vara til samarbeidsutvalget i følgende 
barnehager: 
 Fast Vara 
Mærrabekken   
Pyramiden   
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken utsettes. 
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 Sak 208 /09  Innstilling av representanter til bydelens grunnskoler 
for perioden 01.01.10 - 31.12.11 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende 
skoler 
 
Bogstad skole 
1 representant etter Arild Gjervan (H) 
1 representant etter Beate Holland  (F) 
1 representant etter Sigurd Gulestøl (A)  
1 vararepresentant etter Ida Helene Tschudi Heilemann (H) 
1 vararepresentant etter Christian Holmesland (F)  
1 vararepresentant etter Ingrid Losnedal Harlem (A) 
 
Grindbakken skole 
1 representant etter Trond Lind Petersen (H) 
1 representant etter Olav Nøkling (V) 
1 representant etter Ellen Lange (SV) 
1 vararepresentant etter Jane Steenbuch (H) 
1 vararepresentant etter Arne Søiland (V) 
1 vararepresentant etter Håvard Fosseng (SV)  
 
Hovseter skole 
1 representant etter Jørgen K. Flood (H) 
1 representant etter Daniella Kjøle Sæterbø (H) 
1 representant etter Marit Getz Wold (A) 
1 vararepresentant etter Orvar Næss (H) 
1 vararepresentant etter Per Barth Lilje (H) 
1 vararepresentant etter Sølvi Jensløkken (A) 
 
Huseby skole 
1 representant etter Gunnar Næsmoen (H) 
1 representant etter Jane Steenbuch (H) 
1 representant etter Brage Baklien (F) 
1 vararepresentant etter Lars Madsen (H) 
1 vararepresentant etter Anita Asdahl Hoff (H) 
1 vararepresentant etter Beate Holland  (F) 
 
Midtstuen skole 
1 representant etter Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H) 
1 representant etter Ida Helene Tschudi Heileman (H) 
1 vararepresentant etter Siri Selmer Sjøgren (V) 
1 vararepresentant etter Tove Ore (H) 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
1 vararepresentant etterChristian Herzog (V) 
 
Ris skole 
1 representant etter Monica Videm (H) 
1 representant etter Christian von Reusch (F) 
1 vararepresentant etter Lars Madsen (H) 
1 vararepresentant etter Pål Nygård (F) 



 
Slemdal skole 
1 representant etter Ida Helene Tschudi Heileman (H) 
1 representant etter Erling Hillestad (V) 
1 vararepresentant etter Anita Asdahl Hoff (H) 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
1 vararepresentant etter Anette Coucheron (V)  
 
Svendstuen skole  
1 representant etter Lars Madsen (H) 
1 representant etter Johan Cappelen (H) 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
1 vararepresentant etter Tove Ore (H) 
1 vararepresentant etter Fabian Woxholt (V) 
 
Sørkedalen skole 
1 representant etter Per Valberg (H) 
1 representant etter Jan Erik Kristiansen (F) 
1 representant etter Frank Aubert (A) 
1 vararepresentant etter Elin Horn Galtung  (H) 
1 representant etter Arne Eugen Boysen (F) 
1 vararepresentant etter Dagmar Karin Sørbøe (A) 
 
Vinderen skole 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
1 vararepresentant etter Maria Morinder (F) 
1 vararepresentant etter Kristin Veierød (A) 
 
Voksen skole 
1 representant etter Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H) 
1 representant etter Trond Lind Petersen (H) 
1 representant etter Anne Fjermeros (A) 
VararepresentanteneLars Madsen (H), Anita Asdahl Hoff (H), Hanne Harlem (A)  
ble innstilt i brev til Utdanningsetaten 22.12.08 for perioden 01.01.09-31.12.10 men er ikke 
oppnevnt. 
 
Voksentoppen skole 
1 representant etter Gunnar A. Stavnes (H) 
1 representant etter Kjell Roar Storm Kjær (SV) 
1 vararepresentant etter Elenor W. Holter (H) 
1 vararepresentant etter da Helene Tschudi Heileman (H) 
1 vararepresentant etter Hanne Margrethe Olsen (SV) 
 
Høyre fremmet følgende forslag: 
Høyre innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende skoler 
 
Bogstad skole 
Representant Arild Gjervan (H) 
Vararepresentant Ida Helene Tschudi Heilemann (H) 
 
Grindbakken skole 
Representant Trond Lind Petersen (H) 
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Vararepresentant Jane Steenbuch (H) 
 
Hovseter skole 
Representant  Jørgen K. Flood (H) 
Representant etter Daniela Kjøle Sæterbø (H) 
Vararepresentant Orvar Næss (H) 
Vararepresentant Per Barth Lilje (H) 
 
Huseby skole 
Representant Elenor Holter (H) 
Representant Jane Steenbuch (H) 
Vararepresentant Lars Madsen (H) 
Vararepresentant Per Gunnar Næmoen (H) 
 
Midtstuen skole 
Representant  Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H) 
Representant Ida Helene Tschudi Heileman (H) 
Vararepresentant Tove Ore (H) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
 
Ris skole 
Representant Lars Madsen(H) 
Vararepresentant Daniela Kjøle Sæterbø (F) 
 
Slemdal skole 
Representant Ida Helene Tschudi Heileman (H) 
Vararepresentant Anita Asdahl Hoff (H) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
 
Svendstuen skole  
Representant Lars Madsen (H) 
Representant Johan Cappelen (H) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
Vararepresentant Tove Ore (H) 
 
Sørkedalen skole 
Representant Per Valberg (H) 
Varepresentant Elin Horn Galtung  (H) 
 
Vinderen skole 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
 
Voksen skole 
Representant Jane Steenbuch (H) 
Representant Trond Lind Petersen (H) 
Vararepresentant Lars Madsen (H) 
Vararepresentant Anita Asdahl Hoff (H) 
 
Voksentoppen skole 
Representant Gunnar A. Stavnes (H) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
Vararepresentant Ida Helene Tschudi Heileman (H) 



 
Fremskrittspartiet fremmet følgende forslag: 
Fremskrittspartiet innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende 
skoler 
Bogstad skole 
Representant Beate Holland  (F) 
Vararepresentant Christian Holmesland (F)  
 
Huseby skole 
Representant Camilla Ayres (F) 
Vararepresentant Beate Holland (F) 
 
Ris skole 
Representant Christian von Reusch (F) 
Vararepresentant Pål Nygård (F) 
 
Sørkedalen skole 
Representant Jan Erik Kristiansen (F) 
Representant Arne Eugen Boysen (F) 
 
Vinderen skole 
Vararepresentant Lüsette Klev (F) 
 
Arbeiderpartiet fremmet følgende forslag: 
Arbeiderpartiet innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende skoler 
 
Bogstad skole 
Representant Sigurd Gulestøl (A)  
Vararepresentant Ingrid Losnedal Harlem (A) 
 
Hovseter skole 
Representant Marit Getz Wold (A) 
Vararepresentant Sølvi Jensløkken (A) 
 
Sørkedalen skole 
Representant Frank Aubert (A) 
Vararepresentant Dagmar Karin Sørbøe (A) 
 
Vinderen skole 
Vararepresentant Kristin Veierød (A) 
 
Voksen skole 
Representant Anne Fjermeros (A) 
Vararepresentant Hanne Harlem (A)  
 
Venstre fremmet følgende forslag: 
Venstre innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende skoler 
 
Grindbakken skole 
Representant Olav Nøkling (V) 
Vararepresentant Arne Søiland (V) 
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Midtstuen skole 
Representant Siri Selmer Sjøgren (V) 
Vararepresentant Christian Herzog (V) 
 
Slemdal skole 
Representant Erling Hillestad (V) 
Vararepresentant Anette Coucheron (V)  
 
Svendstuen skole  
Vararepresentant Anne Hollerud (V) 
 
SV fremmet følgende forslag: 
SV  innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende skoler 
 
Grindbakken skole 
Representant Ellen Lange (SV) 
Varepresentant Håvard Fosseng (SV)  
 
Voksentoppen skole 
Representant etter Kjell Roar Storm Kjær (SV) 
Vararepresentant Hanne Margrethe Olsen (SV) 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget innstiller følgende nye representanter og vararepresentanter til følgende 
skoler 
 
Bogstad skole 
Representant Arild Gjervan (H) 
Representant Beate Holland  (F) 
Representant Sigurd Gulestøl (A)  
Vararepresentant Ida Helene Tschudi Heilemann (H) 
Vararepresentant Christian Holmesland (F)  
Vararepresentant Ingrid Losnedal Harlem (A) 
 
Grindbakken skole 
Representant Trond Lind Petersen (H) 
Representant Olav Nøkling (V) 
Representant Ellen Lange (SV) 
Vararepresentant Jane Steenbuch (H) 
Vararepresentant Arne Søiland (V) 
Varepresentant Håvard Fosseng (SV)  
 
Hovseter skole 
Representant  Jørgen K. Flood (H) 
Representant etter Daniela Kjøle Sæterbø (H) 
Representant Marit Getz Wold (A) 
Vararepresentant Orvar Næss (H) 
Vararepresentant Per Barth Lilje (H) 
Vararepresentant Sølvi Jensløkken (A) 
 
 
Huseby skole 
Representant Elenor Holter (H) 



Representant Jane Steenbuch (H) 
Representant Camilla Ayres (F) 
Vararepresentant Lars Madsen (H) 
Vararepresentant Per Gunnar Næmoen (H) 
Vararepresentant Beate Holland (F) 
 
Midtstuen skole 
Representant  Sven Marius Utklev Gjeruldsen (H) 
Representant Ida Helene Tschudi Heileman (H)  
Representant Siri Selmer Sjøgren (V) 
Vararepresentant Tove Ore (H) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
Vararepresentant Christian Herzog (V) 
 
Ris skole 
Representant Lars Madsen(H) 
Representant Christian von Reusch (F) 
Vararepresentant Daniela Kjøle Sæterbø (F) 
Vararepresentant Pål Nygård (F) 
 
Slemdal skole 
Representant Ida Helene Tschudi Heileman (H) 
Representant Erling Hillestad (V) 
Vararepresentant Anita Asdahl Hoff (H) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
Vararepresentant Anette Coucheron (V)  
 
Svendstuen skole  
Representant Lars Madsen (H) 
Representant Johan Cappelen (H) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
Vararepresentant Tove Ore (H) 
Vararepresentant Anne Hollerud (V) 
 
Sørkedalen skole 
Representant Per Valberg (H) 
Representant Jan Erik Kristiansen (F) 
Representant Frank Aubert (A) 
Varepresentant Elin Horn Galtung  (H) 
Vararepresentant Arne Eugen Boysen (F) 
Vararepresentant Dagmar Karin Sørbøe (A) 
 
Vinderen skole 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
Vararepresentant Lüsette Klev (F) 
Vararepresentant Kristin Veierød (A) 
 
Voksen skole 
Representant Jane Steenbuch (H) 
Representant Trond Lind Petersen (H) 
Representant Anne Fjermeros (A) 
Vararepresentant Lars Madsen (H) 
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Vararepresentant Anita Asdahl Hoff (H) 
Vararepresentant Hanne Harlem (A)  
 
Voksentoppen skole 
Representant Gunnar A. Stavnes (H) 
Representant Kjell Roar Storm Kjær (SV) 
Vararepresentant Elenor W. Holter (H) 
Vararepresentant Ida Helene Tschudi Heileman (H) 
Vararepresentant Hanne Margrethe Olsen (SV) 
 

 Sak 209 /09  Komitereferater møte 12. november 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 28.09.10 tas til orientering. 
2. Protokoll fra ekstraordinært ungdomsrådsmøte 19.10.2009 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 26.10.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 02.11.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 02.11.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra Ungdomsrådet 02.11.09 
7. Protokoll fra AU 04.1109 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 09.11.09 tas til orientering 
9. Protokoll fra AMU 09.11.09 tas til orientering 
10. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 02.11.09 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 28.09.10 tas til orientering. 
2. Protokoll fra ekstraordinært ungdomsrådsmøte 19.10.2009 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 26.10.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 02.11.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 02.11.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra Ungdomsrådet 02.11.09 
7. Protokoll fra AU 04.1109 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 09.11.09 tas til orientering 
9. Protokoll fra AMU 09.11.09 tas til orientering 
10. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 02.11.09 tas til orientering 
 

 Sak 210 /09  Forslag til nedsettelse av komite for utarbeidelse av 
lokal handlingsplan 

 
BU-leders forslag til vedtak 
Det nedsettes et utvalg på 8 personer med 1 representant fra hver av bydelens ulike råd og 
komiteer. Utvalget får til oppgave å kartlegge og komme med forslag til tiltak senest innen 1. 
november 2010, og som medfører at Vestre Aker bydel blir en bydel som i størst mulig grad 
er tilgjengelig for alle.  
Utvalget ledes av leder av Rådet for funksjonshemmede, som også gis anledning til å ha med 
3 representanter da flere av rådets medlemmer representerer grupper av bydelsbeboere med 
ulike funksjonshemninger. Komiteer og råds representanter oppnevnes i deres førstkommende 



møter. Administrasjonen stiller sekretærstøtte og møtelokaler til rådighet. Utvalgets 
medlemmer honoreres etter satsene bydelen benytter for våre komiteer og råd.       
 
BU-leders forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Det nedsettes et utvalg på 8 personer med 1 representant fra hver av bydelens ulike råd og 
komiteer. Utvalget får til oppgave å kartlegge og komme med forslag til tiltak senest innen 1. 
november 2010, og som medfører at Vestre Aker bydel blir en bydel som i størst mulig grad er 
tilgjengelig for alle.  
Utvalget ledes av leder av Rådet for funksjonshemmede, som også gis anledning til å ha med 
3 representanter da flere av rådets medlemmer representerer grupper av bydelsbeboere med 
ulike funksjonshemninger. Komiteer og råds representanter oppnevnes i deres førstkommende 
møter. Administrasjonen stiller sekretærstøtte og møtelokaler til rådighet. Utvalgets 
medlemmer honoreres etter satsene bydelen benytter for våre komiteer og råd.       
 

 Sak 211 /09  Forslag til behandlingsrutiner ved avgivelse av 
forhåndsuttalelser for byggesaker i Marka 

 
Det er inngått en samarbeidsavtale mellom Oslos bydeler og Plan- og bygningsetaten (PBE) 
vedrørende planinitiativ generelt. 
I byggesaker utenfor Marka gis det innspill til planinitiativ til PBE fra administrasjonen på 
bakgrunn av de kommentarer som er kommet fra de politiske partiene. 
Ved saker som ligger i Marka, og som berøres av Markaloven av 06.06.2009, er det ønskelig 
at disse behandles politisk mer inngående. 
Saken er drøftet i BMS-komiteens møte 26.10.2009 og det legges herved frem forslag til 
behandlingsrutine: 
 
Høyres forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg gir fullmakt til BMS å behandle slike saker i Marka etter følgende 
retningslinjer: 
Alle søknader behandles i BMS-komiteen. 
Dersom vedtaket i BMS er enstemmig, behandles saken ikke i Bydelsutvalget (BU). 
Er saken ikke enstemmig i BMS, behandles saken også i BU. 
Det samme gjelder dersom en eller flere medlemmer i BMS ber om at saken behandles i BU. 
Det er ved denne rutine lagt vekt på at samtlige partier i Bydelsutvalget er representert i BMS-
komiteen. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg gir fullmakt til BMS å behandle slike saker i Marka etter følgende 
retningslinjer: 
Alle søknader behandles i BMS-komiteen. 
Dersom vedtaket i BMS er enstemmig, behandles saken ikke i Bydelsutvalget (BU). 
Er saken ikke enstemmig i BMS, behandles saken også i BU. 
Det samme gjelder dersom en eller flere medlemmer i BMS ber om at saken behandles i BU. 
Det er ved denne rutine lagt vekt på at samtlige partier i Bydelsutvalget er representert i 
BMS-komiteen. 
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Sak 212 /09  Oppnevning av nytt 1. varamedlem fra Venstre til 
Arbeidsutvalget 

 
Venstres forslag til vedtak 
Vinur Tansem (V) trer ut som 1. vararepresentant for Venstre i Arbeidsutvalget.  Terje Bjøro 
(V) trer inn som 1. vararepresentant for Venstre i Arbeidsutvalget. 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vinur Tansem (V) trer ut som 1. vararepresentant for Venstre i Arbeidsutvalget.  Terje Bjøro 
(V) trer inn som 1. vararepresentant for Venstre i Arbeidsutvalget. 
 
  
 
Møtet slutt kl. 20.30 
 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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